
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy

Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného
prostredia a výstavby MsZ konaného d ňa  18. 3. 2013

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,
ďalej: Ing. arch. Ingrid Konradová (hlavná architektka), Ing. arch. Eva Balašová (oddelenie koordinácie územných
systémov), JUDr. Ľudmila Volfová (oddelenie koordinácie územných systémov), Ing. arch. Mazúrová (oddelenie
územného rozvoja mesta), Ing. arch. Dana Drobniaková (oddelenie územného plánovania), Ing. arch. Katarína
Jägrová (oddelenie hlavnej architektky)

Začiatok rokovania: 15:00 h.

Členovia komisie odhlasovali program nasledovne:
prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0.

PROGRAM

1. Aktualizácia územného plánu hlavného mesta SR Brati slavy (informácia o postupnosti prác)

2. Prezentácie zámerov

3. Adapta čné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v me ste

4. Rôzne

Zasadnutie komisie viedol podpredseda Ing. Milan Černý.

K bodu 1:
Aktualizácia územného plánu hlavného mesta SR Brati slavy (informácia o postupnosti prác)
Materiál prezentovala Ing. arch. Balašová. Vysvetlila možnosti súčinnosti komisie a jej členov v rámci obstarania
zmien a doplnkov územného plánu hlavného mesta SR Bratislavy.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby po prerokovaní materiálu a diskusii
berie na vedomie predloženú informáciu.

Hlasovanie:
prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 2:
2.1 Ing. Mladý a Ing. arch. Škorupa prezentovali zámer  Zlaté Piesky Relax v zmysle poskytnutého podkladu.
2.2 Ing. Necpal a Ing. Lukačovič predstavili urbanistickú štúdiu obytnej zóny Čunovo Zichyho tably.

K bodu 3:
Adapta čné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v me ste
Hlavná architektka v úvode oznámila, že adaptačné opatrenia pri zmene klímy sú aj súčasťou PHSR.  V  máji 2012
vznikla iniciatíva, ktorá hľadá v súčinnosti s MO zraniteľné miesta života mesta. Bratislava bola vybratá ako mesto  na
zaškolenie v rámci EÚ na vypracovanie príslušných adaptačných stratégií.
Ing. Šimončičová prezentovala materiál Adaptačné opatrenia na zmiernenie dopadov zmeny klímy v meste.
Apelovala za zachovanie vzrastlých stromov a výsadbu vhodných nových stromov, ktoré zabezpečujú znížené teploty
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v horúcich dňoch. Je potrebné eliminovať ďalšie betónové a asfaltové plochy a snažiť sa o zachovanie dažďovej vody
v území. (Záchytné nádrže dažďovej vody  pri rodinných domoch by mohla zohľadnit BVS v poplatkoch.)

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora, aby vytvoril
predpoklady a odporúča v spolupráci s organizáciou CEPTA na vypracovanie a podanie projektu na znižovanie častíc
PM10  v ovzduší v Bratislave na základe výzvy LIFE+13 (zverejnené na stránke http://ec.europa.eu) tak, aby mohol byť
projekt podaný v stanovenom termíne nejneskôr 25. 6. 2013 do 16.00.

Hlasovanie:
prítomní: 11, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 4:
4.1 So svojím zámerom dosiahnuť prehodnotenie rozsahu plánovaného rozširovania Ružinovského cintorína vystúpil
Ing. Galo.

Stanovisko:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby
- odporúča prehodnotiť rozsah rozšírenia Ružinovského cintorína na území Vrakune
- odporúča riešiť rozšírenie Ružinovského cintorína v červenej zóne (ako je graficky znázornené v prezentácii).
Hlasovanie:
prítomní: 8, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1.

4.2 Členka komisie Ing. Šimončičová upozornila na jed cypermethrin, ktorý je súčasťou postrekových látok proti
komárom. V rakúskych prihraničných obciach používajú biologické prípravky, ktoré neohrozujú životné prostredie
a zdravie človeka.

Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 18.15 h.

Ing. Milan Černý, v. r.
podpredseda komisie

Zapísala:
Eva Rifliková, tajomníčka komisie


